



## **Notulen Algemene Ledenvergadering van K.A.V. Alcuinus d.d. 9 november 1997 in Café 't Drieluik te Heerlen**

**aanwezig:** zie presentielijst

**afgemeld:** Marc Graaf, Luuk Duisings

### **1. Opening**

*Luc Hamers* opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.

### **2. Vaststellen agenda**

Op de agenda worden enkele wijzigingen aangebracht, zodat deze er derhalve als volgt uit ziet:

1. Opening
2. Vaststellen definitieve agenda
3. Notulen van de algemene ledenvergadering d.d. 27-4-1997
4. Ingekomen stukken
5. Bestuursmededelingen
6. Financieel overzicht
7. Verslag kascontrolecommissie
8. Semesterverslagen van de diverse commissies
9. Bestuursverkiezing
10. Benoeming nieuwe commissies
11. Rondvraag
12. Uitsdelen attenties
13. Sluiting

### **3. Notulen van de algemene ledenvergadering d.d. 27-4-1997**

De notulen worden zonder op- of aanmerkingen door de ledenvergadering goedgekeurd.

### **4. Ingekomen stukken**

Met betrekking tot deze algemene ledenvergadering zijn er geen ingekomen stukken.

### **5. Bestuursmededelingen**

- Met betrekking tot de traditie die vereist dat een nieuw lid na één jaar lidmaatschap automatisch een bul ontvangt, constateert het bestuur, dat nog maar weinig mensen daarin geïnteresseerd lijken te zijn, daar er niemand ooit komt opdagen om zijn of haar bul in ontvangst te nemen. Zij stelt derhalve voor om de bullen alleen nog maar uit te reiken aan leden die daar daadwerkelijk prijs op stellen. Na een korte discussie omtrent de voors en tegens van een dergelijk voorstel, wordt besloten, dat leden die één jaar lid zijn gevraagd zal worden of zij prijs stellen op een bul. Indien dat het geval is, zal deze op een verenigingsavond, activiteit, ledenvergadering of andere bijeenkomst worden uitgereikt. Voor degenen die geen bul willen hebben, zal er dus ook geen gemaakt worden.
- Bij de *Stichting* is een extra subsidie aangevraagd om de aanschaf van de voorlichtingsposters te kunnen bekostigen. Hiervoor is 600,- ontvangen.
- *René Bastiaan-Net* zal zijn zetel in de Stichting als Alcuinusvertegenwoordiger overdragen aan *Erik Verschuren*.
- Op 16 november zal het jaarlijkse Oudherenbonddiner plaatsvinden. Zoals ieder jaar zijn hiervoor 4 (bestuurs-) leden uitgenodigd. *Johan Gehlen*, *Erik Verschuren* en *Wendy Robben* zullen hieraan namens de vereniging deelnemen.



- Het bestuur stelt voor om alle activiteit omtrent de „Vrienden van Alcuinus“ voorlopig op een laag pitje te zetten. In de laatste tijd is gebleken dat zij niet meer naar activiteiten komen en over het algemeen ook weinig of geen interesse meer in de vereniging tonen. Na een korte discussie waarin deze constatering nader worden toegelicht, gaat de ledenvergadering akkoord met dit voorstel. Voor alle duidelijkheid wordt er nog bij vermeld, dat de gehele constructie zal blijven bestaan, zodat wanneer er behoefte aan is, de vriendenclub weer in ere hersteld kan worden.

## 6. Financieel overzicht

*Wilko Vankan* presenteert het financieel overzicht en licht een aantal dingen die hierop vermeld staan nader toe.

## 7. Verslag kascontrolecommissie

De kas is door *Patrick Loijens* en *Rob Oligschlaeger* gecontroleerd en na een kleine correctie in orde bevonden.

## 8. Semesterverslagen van de diverse commissies

### Activiteitencommissie:

De commissie bestond het afgelopen semester uit *Roy van Hal*, *Renée Kupperts*, *Patrick Loijens* en *Rob Oligschlaeger* (coördinator). *Rob* geeft een overzicht van alle activiteiten van het semester, de bezoekersaantallen en licht een aantal zaken nader toe. Hieruit bleek dat men over het algemeen tevreden kan zijn over het bezoek en verloop van de activiteiten, maar dat er toch nog af en toe organisatorische foutjes gemaakt worden, die niet nodig zijn.

### Voorlichtingscommissie:

De commissie bestond het afgelopen semester uit *René Bastiaan-Net*, *Renée Kupperts*, *Tom Ramakers*, *Wendy Robben*, *Ingo Ruthenberg*, *Erik Verschuren*, *Wilko Vankan* en *Luc Hamers* (coördinator). *Luc* gaat nader in op een aantal zaken waaraan de commissie gewerkt heeft.

- Er is een infoboekje voor nieuwe leden opgesteld waarin in het kort de belangrijkste onderwerpen betreffende de vereniging verduidelijkt worden. Na overleg met het bestuur is inmiddels besloten dit boekje aan alle leden te verstrekken, omdat er een aantal dingen in staan, die zelfs leden die al langer lid zijn nog niet weten.
- Het Introkamp was dit jaar geen succes. Doordat er een aantal tegenstribbelende eerstsemesters in de groep zaten, werd de sfeer zodanig verziekt, dat een normale gezellige uitvoering van het kamp niet mogelijk was. Op de afgelopen bestuursvergadering is hier al over gesproken en zijn er een aantal dingen ter sprake gebracht die volgend jaar gewijzigd kunnen worden. Hierbij wordt onder andere gedacht aan het inkorten van het kamp en het overnachten in Aken.
- De tijd van voorlichtingen op middelbare scholen is weer aangebroken. Ook dit jaar lijkt de belangstelling weer tegen te vallen. De voorlichting in Brunssum is zelfs bij gebrek aan geïnteresseerden helemaal afgelast. Van de voorlichting in Kerkrade zijn we pas laat op de hoogte gesteld, maar daar zullen we desondanks naar toe gaan. Opnieuw blijkt weer eens, dat decanen nog steeds mensen proberen te bereiken, die vaak al lang niet meer in de voorlichtingscommissie zitten of zelfs niet eens meer lid zijn. Ondanks het feit, dat we ze jaarlijks op de hoogte stellen van de juiste aanspreekpersoon voor voorlichtingen en rondleidingen e.d. Deze desinteresse blijkt ook als het erom gaat reclame te maken voor een studie in Aken. Vaak blijken decanen helemaal niet op de hoogte te zijn van de mogelijkheden die Aken te bieden heeft en kunnen ze hun leerlingen daar dus ook niet over informeren.
- Er wordt al nagedacht over de opzet van de rondleiding van volgend jaar. Afgelopen jaar waren er weliswaar veel deelnemers, maar wisten slechts weinigen wat ze nou precies wilden studeren. Daardoor verliep de rondleiding iets stroever dan verwacht.
- In de loop van het afgelopen semester is er begonnen met het herschrijven van het nieuwe voorlichtingsboekje. Het oude is inmiddels 4 à 5 jaar oud en aan vervanging toe. Hierbij wordt gedacht om het nieuwe boekje jaarlijks opnieuw te laten drukken in een kleinere oplage dan tot nu toe gebruikelijk was. Er zijn echter nog geen stappen ondernomen om na te gaan of dat ook financieel haalbaar is. Dit zal zo snel mogelijk gebeuren. Het nieuwe voorlichtingsboekje zou vóór volgend schooljaar klaar moeten zijn.



- Binnen de commissie wordt er gedacht aan andere mogelijkheden om een studie aan de RWTH te promoten. Hierbij wordt onder andere gedacht aan een voorlichting tijdens de Duitsles op de middelbare scholen en het benaderen van kranten en/of het insturen van een artikel over studeren in Aken. Alternatieve manieren van reclame lijken nodig, omdat gebleken is, dat bijvoorbeeld de voorlichtingsposters op een aantal scholen niet worden opgehangen, maar direct in de vuilnisbak belanden. Ook lijkt een aantal decanen negatief en onverschillig te staan tegenover studeren in Aken. Verder worden de voorlichtingsboekjes vaak niet uitgedeeld, maar slechts uitgeleend, zodat deze niet echt verspreid worden.

*Marcel Scheepers* merkt op, dat er wellicht iets meer moeite gedaan moet worden om een goed contact te krijgen met de decanen en bijvoorbeeld een bevestiging moeten zoeken, dat de poster daadwerkelijk is aangekomen en wordt opgehangen. *Luc* laat echter weten, dat de posters op alle scholen persoonlijk bezorgd worden met een begeleidend schrijven voor het geval de decaan niet aanwezig is. Maar zelfs dat werkt niet.

Verder merkt *Marcel* op, dat met een voorlichting tijdens de Duitsles volgens hem niet de juiste doelgroep bereikt wordt. Hierop antwoordt *Luc*, dat deze nieuwe vorm van voorlichting een aanvulling op de bestaande voorlichting is en dat deze allereerst eens uitgeprobeerd moet worden. Als het niet aanslaat, wordt het meteen weer geschrapt. Hij zal bij wijze van proef het Sophianumcollege benaderen om na te gaan of zij iets zien in een dergelijk idee.

## 9. Bestuursverkiezing

*Luc Hamers* leest de kandidatenlijst voor en vraagt de aanwezigen of zij prijs stellen op een schriftelijk stemming of dat alles per handopsteken afgehandeld kan worden. *Renée Koppers* wenst om principiële redenen echter een schriftelijke stemming. *Rob Oligschlaeger* en *Renée Koppers* stellen zich beschikbaar als stemcommissie. De resultaten van de stemmingen zijn als volgt:

Naam	Functie	Voor	Tegen	Onthoudingen
Luc Hamers	Praeses	13	0	1
Erik Verschuren	Quaestor	13	0	1
Johan Gehlen	Abactis	11	0	3
Wendy Robben	Assessor	10	1	3
Wilko Vankan	Assessor	10	1	3

Daarmee zijn alle kandidaten door de ledenvergadering gekozen tot bestuurslid.

Na deze stemming bedankt *Luc* de aftredende bestuursleden *René Bastiaan-Net*, *Ivo Hamers* en *Tom Ramakers* en vindt de overdracht van de bestuursversierselen plaats.

## 10. Benoeming nieuwe commissies

### Kascontrolecommissie:

Het komende semester zal de kas gecontroleerd worden door *Francis Evertz* en *Mike Göbbels*.

### Activiteitencommissie:

De activiteitencommissie zal het komende semester bestaan uit *Rob Oligschlaeger*, *Patrick Loijens*, *Renée Koppers*, *Roy van Hal*, *Guido Lonij*, *Mike Göbbels* en *Ralph Dohmen*.

### Voorlichtingscommissie:

Deze zal bestaan uit *Luc Hamers*, *René Bastiaan-Net*, *Wilko Vankan*, *Wendy Robben*, *Erik Verschuren*, *Ingo Ruthenberg* en *Tom Ramakers*.

## 11. Rondvraag

*Ivo Hamers* wenst het nieuw gekozen bestuur veel succes in de nabije toekomst.

*René Bastiaan-Net* vestigt de aandacht op het door hem beheerde fotoarchief en biedt het aan iedereen ter inzage aan.



*Rob Oligschlaeger* roept alle leden op om toch vooral regelmatig naar activiteiten te komen.

*Marcel Scheepers* vraagt naar aanleiding van het semesterverslag van de voorlichtingscommissie om nadere informatie omtrent het nieuwe voorlichtingsboekje. *Luc Hamers* legt uit ...

.. dat de nieuwe boekjes ieder jaar vervangen zouden moeten worden

.. dat nog niet bekend is hoe hoog de meerkosten zijn ten opzichte van het in één keer laten drukken van een meerjarige voorraad

.. dat we voor dat soort informatie nog in een te vroeg stadium verkeren

.. dat het nieuwe boekje weer in kleur zal verschijnen

.. dat er al contact met de Stichting is geweest omtrent het boekje, maar er nog geen concrete toezeggingen gedaan zijn omtrent een financiële bijdrage.

.. dat de deadline bepaald is voor april/mei 1998 en dat er binnenkort contact zal worden opgenomen met drukkerijen

.. dat het boekje voor het studiejaar 1998/1999 bestemd is

Het belangrijkste knelpunt blijkt voor *Marcel* echter toch de prijs te zijn. *Luc* stelt hem gerust met de mededeling, dat allereerst nog moet blijken of het plan financieel haalbaar is en dat er dus nog helemaal niest vast staat.

Terloops brengt *Marcel* nog het briefpapier ter sprake. Op één van de vorige vergaderingen kwam ter sprake, dat er nieuw briefpapier gemaakt moest worden, omdat de voorraad drastisch geslonken zou zijn. Hij wijst erop, dat het briefpapier de vorige keer samen met de voorlichtingsboekjes besteld is en het toen voor niets verkregen is.

*Luc* vertelt hem, dat er inmiddels is besloten om alleen nog voor externe verenigingscontacten officieel briefpapier te gebruiken en voor alle overige (interne) post het in de computer opgeslagen briefhoofd te gebruiken. Op deze manier hoeft er voorlopig nog geen nieuw briefpapier te worden aangeschaft.

Verder vraagt *Marcel* naar de reden waarom het zo moeilijk was om op de rondleiding groepen te maken. Het blijkt dat veel mensen wel iets aangeven op de inschrijflijsten, maar vaak nog niet zeker weten wat ze willen gaan studeren, zodat het ook voor ons vaak gissen blijft.

Er ontstaat een discussie of de rondleiding al dan niet weer moet worden opgedeeld in kleinere groepen. Hierover lopen de meningen echter sterk uiteen. Een aantal leden ziet meer in een kleinschaligere rondleiding en de voorlichtingscommissie vindt op grond van haar ervaringen, dat een gecentraliseerde rondleiding de voorkeur verdient. Naar aanleiding van deze discussie zegt de voorlichtingscommissie toe alle opties nog eens nader te bestuderen.

Naar aanleiding van de notulen van de vorige vergadering, vraagt *Marcel* of er nog iets vernomen is van de *Oudherenbond* omtrent de liederenbundel. Dit blijkt niet het geval te zijn. *Marcel* zal hierover nog nadere informatie proberen in te winnen.

*Marcel* vraagt of er de laatste tijd nog aan een smoelenboek gedacht wordt. *Wendy Robben*, antwoordt hierop, dat het de bedoeling was geweest, om op het introkamp foto's te maken van alle aanwezigen voor een nieuw smoelenboek, maar dat daar door de slechte sfeer vanaf gezien is.

Tot slot wenst *Marcel* het nieuwe bestuur veel succes.

*Tom Ramakers* bedankt namens een aantal oud-leden die inmiddels met hun studie aan de RWTH gestopt zijn de vereniging en haar leden voor de ontvangen steun, de goede activiteiten en de overige goede zorgen.

*Johan Gehlen* roept iedereen op om zijn of haar medewerking te verlenen bij het schrijven van artikeltjes voor de *Alcuinus Actueel*. Hij meldt dat er te weinig initiatief van de leden uitgaat en dat er te weinig dingen spontaan worden ingestuurd. *Marcel Scheepers* stelt voor om in de toekomstige uitgaven steeds een aantal interessante internetpagina's te vermelden.



Verder vraagt *Johan* naar de pennen en tassen die als voorlichtingsmateriaal gebruikt zouden gaan worden. Aan de tassen blijkt worden gewerkt, maar de aanschaf van de pennen bleek te duur te zijn. Door tijdgebrek speelt het plan omtrent de tassen weliswaar al lang, maar is het er nog steeds niet van gekomen.

Tot slot brengt *Johan* ter sprake, dat er vorig jaar gevraagd werd naar een nieuw ontwerp voor een verenigings-T-shirt. Inmiddels is er niets meer hierover vernomen. Het nieuw bestuur zegt toe hier aandacht aan te besteden.

*Luc Hamers* bedankt de afgetreden bestuursleden voor al het werk dat ze in de afgelopen jaren voor de vereniging verricht hebben.

## **12. Utdelen attenties**

*Mike Göbbels* ontvangt uit handen van de voorzitter de bul waar hij al enig tijd recht op had. De bijbehorende statuten en huishoudelijk reglement volgen nog.

## **13. Sluiting**

*Luc Hamers* sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn of haar komst.

Notulist: Tom Ramakers